
Ekstraordinært Skolebestyrelses Høringssvar onsdag d. 14/12-22 

• Til stede: Jeanne, Thomas, Anette, Kim, Camilla, Lucca, Trine, Jesper, Louise. 

• Afbud: Lisa, Lene, Madeleine, Pia 

• Lucca er med fra elevrådet.  

 

• Kim har kendt til aftalen et stykke tid. Skoleudvalget er egentlig med os, men de 

blev nødt til at sende det til høring. Beslutningen er truffet. Da det er en politisk 

beslutning skal vi lave en høring.  

 

• Med det forslag der ligger nu foreslås det at Ellebækskolen, Holmehus, 

Fremtidslinjen osv., ligges over under familiechefen. I stedet for før at være under 

skolechefen. Man vil samle hele specialområdet under samme chef. Men det vil 

IKKE gælde for det nye forslag omkring udskolingen på Hastrup. 

 

• Vi skal tage stilling til hvilket forslag vi helst vil støtte. Og om det eventuelt skal 

være på anden af Køge Kommunes skoler. 

 

• Kim mener ikke at der er nogen der er sikret i noget i forhold til de 2 forslag. Men 

han vil gerne støtte op om at enten flytte udskolingen herud til Gørslev eller finde 

en anden skole. Men mener ikke at Hastrupskolen er det rigtige bud.  

 

• Jeanne ønsker ikke nødvendigvis at flytte hele udskolingen hertil Gørslev. Da det 

for nogle af eleverne ikke vil være det rigtige, de har aldrig gået her før. Vi har 

heller ikke fysisk plads til 23 elever og 10 ansatte. Og hvis det er en mulighed vil vi 

gerne have den officielt, så det kan gøres ordentligt.  

 

• Kim mener dog at det vil blive en nødvendighed på længere sigt alligevel. Man skal 

også huske at udskolingsafdelingen har været med i alle sparerunder der har været. 

 

• Vi vil i bund og grund det samme… ønsker det bedste for vores elever… Men hvad 

er det?  

 

• Det kunne være interessant at have et møde med udvalgsmændene. Så man kan 

drøfte fordele og ulemper ved det hele. Man kunne også invitere Jacob Mark med. 

Mødet skal være inden d. 19/1.  

 



• Vi kan også bare forslå at vi sætter en leder fast ud på Hastrupskolen. Så kan vi i 

mellemtiden søge om penge til at udbygge Ellebækskolen Gørslev.  

 

• Kim sendte et rigtig godt brev til skoleudvalget inden deres sidste møde, som vi 

kan flette ind i vores høringssvar. Lisa har i forvejen lavet et høringssvar, men det 

ønskes en smule mere flabet. Kim sender hans brev til Jeanne, som så sammen med 

Lisa og Trine vil lave høringssvaret.  

 

• Kim laver et modsvar som sendes til skoleudvalget inden jul.  


